
Te gast bij ….   

Hein Korthouwer 

Als lezer van de Uitkijkpost verneemt u van een aantal ‘bekende’ CDA-ers waarom zij zich 

inzetten voor het CDA Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag in gesprek met Hein 

Korthouwer, in het dagelijks leven werkzaam bij het UWV. 

 

Wie ben je en hoelang woont je al in Heiloo? 

Ik ben geboren en getogen in Heiloo. Mijn ouders hadden een agrarisch bedrijf op de grens 

van Limmen en ik heb in mijn jeugd op basisschool de Pax Christi gezeten. Na de middelbare 

school ben ik - via MBO en HBO  – uiteindelijk op de Universiteit van Amsterdam (UVA) als 

jurist afgestudeerd. Hier heb ik speciale belangstelling gekregen voor ‘Europees Recht’, 

inclusief de politieke vraagstukken die dit met zich meebrengt. Mede daardoor heb ik 

belangstelling gekregen voor de politieke vraagstukken dichter bij huis. Toen ik na mijn 

studie weer in Heiloo ging wonen, ben ik gevraagd om namens het CDA Heiloo mee te doen 

met de gemeenteraadsverkiezingen en sindsdien zet ik mij met veel plezier in voor de 

fractie. 

Waarom betrokken bij het CDA-Heiloo? 

Ik zie het CDA Heiloo als een verbindende en sociale middenpartij, die de afgelopen jaren 

ook goede wethouders en zelfs een unieke burgemeester heeft geleverd. CDA Heiloo gaat 

voor een samenleving waar we met elkaar de verantwoordelijkheid dragen voor de 

gemeente waarin we willen leven. We hebben elkaar nodig! Het zoeken naar verbinding 

tussen jong en oud staat centraal. 

Hoe heeft u tot op heden aan die betrokkenheid invulling kunnen geven? 

Ik ben in 2018 toegetreden tot de zogenaamde ‘steunfractie’. Samen met de CDA-

gemeenteraadsleden zorgen wij voor vertegenwoordiging in de verschillende commissies, 

die de gemeenteraad adviseren. Samen met de overige leden proberen we in een 

gezamenlijke zienswijze de gemeenteraad zo goed mogelijk te adviseren. We werken altijd 

erg prettig samen en hebben mede daardoor al veel kunnen betekenen op het gebied van 

bijvoorbeeld regionale samenwerking en de BUCH. Daarnaast heb ik met veel enthousiasme 

meegeschreven aan het verkiezingsprogramma 2022 - 2026 van het CDA Heiloo. 



Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 

ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Het CDA heeft goede kandidaten waar ik vertrouwen in heb en die midden in de 

samenleving staan. De belangen van jong én oud worden daarbij bewaakt. Over jong 

gesproken, daar is in de gemeentepolitiek  momenteel helaas weinig vertegenwoordiging 

van. Ik hoop met mijn aanwezigheid de belangen van jongeren meer onder de aandacht te 

kunnen brengen. Zo zet ik mij actief in voor het bouwen van meer betaalbare sociale 

woningbouw voor starters. Het gaat mij eigenlijk niet snel genoeg, maar inmiddels is er 

gelukkig zicht op een aantal projecten. De CDA-motie over de schaaktafels is aangenomen en 

wordt gerealiseerd. Ook het jongeren initiatief ‘de SPOT’  juich ik van harte toe. 

Heeft u voor het CDA-Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraads-campagne?  

Laten we zuinig zijn op ons mooie dorp. De zelfstandigheid van de gemeente Heiloo zorgt 

voor een grote betrokkenheid! Zoek meer contact met de jonge kiezer, ook al is dat niet 

eenvoudig. Via de jongerenraad en met een kinderburgemeester hoop ik dat meer jongeren, 

net als ik, enthousiast worden om iets in de gemeentepolitiek te doen.  

Bedankt voor het gesprek Hein en veel succes bij de komende verkiezingen! 

 

http://www.heiloo-stem-wijs.nl 

http://www.facebook.com/cdaheiloo 

http://www.cdafractieheiloo.nl/ 
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